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Vragen van het lid Maeijer (PVV) aan de Minister van Buitenlandse Zaken over 
het bericht dat de EU een peperduur kantoor in Parijs wil huren (ingezonden 
14 juli 2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Weer miljoenen naar nieuw EU-gebouw»?1 

Vraag 2
Klopt het dat het Europees parlement en de Europese Commissie overwegen 
om een nieuw peperduur kantoor te huren voor het Huis van Europa in 
Parijs? 

Vraag 3
Klopt het dat het algemene doel van een «Huis van Europa» het dichterbij 
brengen van de Europese Unie bij de burger is? 

Vraag 4
Hoe draagt het inruilen van een huurcontract van 1,7 miljoen euro per jaar 
voor een huurcontract van 6 miljoen euro belastinggeld per jaar, volgens u bij 
aan het dichterbij brengen van de Europese Unie bij de burger? 

Vraag 5
Hoeveel «Huizen van Europa» heeft de Europese Unie, wat kosten ze en 
hoeveel bezoekers komen er jaarlijks? 

Vraag 6
Bent u nu wel voornemens het Europees parlement en de Europese 
Commissie mede te delen dat het afgelopen moet zijn met dit soort idiote 
geldsmijterij of wacht Nederland weer af, net zoals bij de discussie over een 
nieuwe parlementspaleis voor het EP en is Nederland alleen op papier 
voorstander van zuinigheid? 

1 http://www.elsevierweekblad.nl/economie/achtergrond/2017/07/weer-miljoenen-naar-nieuw-eu-
gebouw-522121/, en http://www.politico.eu/article/eu-plans-e6m-a-year-house-of-europe-on-
paris-boulevard/
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Vraag 7
Deelt u de mening dat al die miljoenen veel beter besteed kunnen worden 
aan onze eigen bevolking in plaats van aan nieuwe statussymbolen voor EU 
bobo’s?
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